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Do you have any sugar?                                    شکر داری؟ 
I have sugar cubes.                                        قند دارم       
Here's a spoon.                                                 بفرما یه قاشق      
Not right now                                                          همین الان نه   
Only five minutes                                               فقط پنج دقیقه      
I need a fork.                                                        یه چنگال لازم دارم     
Can you give me a knife?                                میتونی یه کارد بهم بدی؟   
Four knives                                                                ( چاقو ) چهار تا کارد
_____________________________________ 
 
 
What are you going to do tomorrow night?           فردا شب خیال داری چکار کنی؟   
What's your plan for tomorrow?                               برنامت واسه فردا چیه؟     
I'm planning to go to the movies.                           برنامه دارم برم سینما       
 
I'd rather stay home tomorrow.                  ترجیح میدم فردا بمونم خونه       
With my father                                                       با پدرم    
I want to buy something for him.                    میخوام یه چیزی واسش بخرم   
 
Let's go to the mall.                                             بیا بریم پاساژ   
We can take my car.                                          میتونیم ماشین منو برداریم    
 
Are we going to go to the movies tonight?               آیا امشب خیال داریم بریم سینما؟
Yes, we are.                                                                          جواب مثبت کوتاه  
 
What time does the movie start?                 فیلم ساعت چند شروع میشه؟    
It starts at nine fifteen.                                          ساعت نهُ و پانزده دقیقه شروع میشه 
 
And after the movies                                           و بعد از سینما  
We can go to my place.                                       میتونیم بریم خونه من 
We can eat something there.                             میتونیم اونجا یه چیزی بخوریم
 
Here's a letter.                                                         بفرما یه نامه ( ایناها یه نامه )
From whom?                                                       از کی؟     
From your cousin Sahar                                     از دختر داییت سحر  
 
She's coming to visit.                                           اون داره میاد واسه دیدار 
She's arriving on Monday.                                روز دوشنبه داره میرسه  
 
Monday or Sunday?                                          دوشنبه یا یکشنبه؟    
I think Monday but I'm not sure.                     فکر میکنم دوشنبه ولی مطمئن نیستم   
 
What time is it?                                                     ساعت چنده؟   
It's four twenty.                                                      چهار و بیست دقیقه است    
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 مکالمه                                              
____________________________________________ 
 
 
 سلام مایکل.  اوضاع چطوره؟
A: Hi, Michael. How's it going? 
 
 بد نیستم.  تو چطور؟ 
B: Not bad. And you? 
 
 خوبم.  دلت میخواد امشب یه فیلم ببینی؟  
A: I'm okay. Would you like to see a movie tonight? 
 
 یه عالمه کار دارم که انجام بدم.   فیلم ساعت چند شروع میشه؟ 
B: I have a lot of work to do. What time does the movie start? 
 

یتونمی بریم خونه من .ساعت هفت و سی دقیقه شروع میشه.  و بعد م  
A: It starts at seven thirty, and then we can go to my place. 
 
 من نمیتونم امشب بیام.  من برنامه دارم امشب برم کتابخونه. 
B: I can't come tonight. I'm planning to go to the library. 
 

هم شام صرف کنیم. بعد از اون ، میتونیم با  پس بزن بریم کتابخونه امشب.   
A: Then let's go to the library tonight. After that, we can have dinner together. 
 
 متاسفم، اما من امشب باید با پدرم  شام بخورم. 
B: I'm sorry, but I have to eat dinner with my father tonight. 
 
 اوکی.  پس شاید فردا؟ 
A: Okay. Then maybe tomorrow? 
 
 باشه.  فردا میبینمت. 
B: All right. See you tomorrow. 
 
 
_____________________________________ 
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Would you like to have some tea?               دلت میخواد یه کم چای صرف کنی؟   
I have some tea at home.                                من یه کم چای در منزل دارم    
 
Do you have any sugar?                                   شکر داری؟  
Would you like some coffee?                         کمی قهوه میل داری؟   
Do you have any sugar?                                 هیچی  شکر داری؟    
 
I have some sugar cubes.                                یه مقدار قند دارم  
I don't have any sugar.                                        هیچی  شکر ندارم 
But I have some sugar cubes.                      ولی مقداری قند دارم    
 
I don't like sugar cubes. قندها )  من قند دوست ندارم ( عملا                                   
Not with my coffee                                             با قهوه ام نه      
Then we can have some tea.                           پس میتونیم یه کم چای صرف کنیم  
 
But I'd rather have coffee.                                  ولی من ترجیح میدم قهوه صرف کنم 
Okay. Here's your coffee.                                 اوکی بفرما قهوت  
And here's a sugar cube.                                  و بفرما یه قند 
 
Does your father like coffee or tea?          وه دوست داره یا چای؟     درت قهپ
He usually drinks tea.                                           اون معمولا چای میخوره 
 
Can you give me a spoon?                               میتونی یه قاشق بهم بدی؟  
Spoon                                                                      قاشق     
Here's a spoon.                                                    بفرما یه قاشق    
 
Thanks a lot.                                                          خیلی ممنون    
I don't need a spoon.                                            قاشق لازم ندارم 
 
I don't want coffee anymore.                           من دیگه قهوه نمیخوام   
But you always drink coffee.                             ولی تو همیشه قهوه میخوری 
Yes, but not right now. ه)( همین الان نَ ه نَ هآره، اما الان                                        
Not right now                                                             ههمین الان نَ 
 
Do you have any sugar cubes?                 آیا قند داری؟       
No. Do you want sugar?                                  نه،  شکر میخوای؟    
Yes, please.                                                          آره لطفاً    
Yes, please. Sugar's fine. 
 
Do you have a spoon?                                    قاشق داری؟     
Of course I do.                                                       البته که دارم   
Of course I have a spoon. 
Here you are.                                                          بفرما  
 
Would you like to go to the movies?          دلت میخواد بری سینما؟    
Not right now                                                         الان همین الان    
Maybe later                                                               شاید بعداً 
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I'm going to a restaurant right now.              همین الان دارم میرم یه رستوران  
 
Let's go to my place.                                              بیا بریم خونه من 
Do you have a car?                                              ماشین داری؟ 
 
No, but we can go by bus.                                  نه، ولی میتونیم با اتوبوس بریم 
Or we can walk.                                                      یا میتونیم قدم بزنیم  
 
How far is your house?                                     فاصله خونتَ چقدره؟ ( خونتَ چقدر دوره؟ )   
It's not very far.                                                     خیلی دور نیست    
 
It's only five minutes.                                            فقط پنج دقیقه است 
One minute                                                       یک دقیقه          
 
How long does it take?                                     چقدر طول میشکه؟    
 
It only takes two minutes.                                فقط دو دقیقه وقت میخواد 
Then let's walk.                                                      پس بیا پیاده بریم 
 
Are you going to the supermarket?             آیا داری میری سوپرمارکت؟ 
Yes, I am.                                                                 ثبت کوتاه  جواب م 
 
Can you buy some sugar cubes?                 آیا میتونی کمی قند بخری؟  
We need sugar, too.                                         شکر هم احتیاج داریم     
 
I'd like some cake.                                               من یه کمی کیک میل دارم   
Do you want a spoon, too?                            یه قاشق هم میخوای؟     
 
No, give me a fork, please.                                نه، یه چنگال بهم بده لطفاً 
Give me a fork, please. 
I need a fork.                                                          یه چنگال احتیاج دارم   
 
Would you like some tea, too?                         یه کم چای هم میل داری؟
Not right now                                                          نه همین الان   
 
I'd like some coffee right now.                          همین الان یه کم قهوه میل دارم 
Let's go to my cousin's house.                    بیا بریم خونه پسرخالم      
 
Do we have to go by car?                                   آیا باید با ماشین بریم  
No, we can walk.                                                 نه میتونیم پیاده بریم    
 
How long does it take?                                    چقدر طول میکشه؟     
It doesn't take much time.                                 زیاد وقت نمیگیره   
 
It only takes five minutes.                               فقط پنج دقیقه طول میکشه     
Only a few minutes                                                فقط یه چند دقیقه 
Just a few minutes 
 
 



    45س در www.facebook.com/khosro.ebrahimi آموزش زبان نصرت

                                          hamsafar620@Gmail.com        5    خسرو ابراهیمی 
 

Can you give me some cake?                          میتونی یه کم کیک بهم بدی؟
Of course                                                               البته     
Here's your cake.                                                 بفرما کیکت   
 
Thanks. But I don't have a fork.                  مرسی ، ولی چنگال ندارم      
Oh, I'm sorry.                                                          اوه متاسفم  
Here’s a fork.                                                          بفرما یه چنگال   
 
And a knife                                                               و یه کارد ( چاقو ) 
I only have a knife.                                              من فقط یه کارد دارم    
 
In a few days                                                           ظرف یه چند روز  
In a few minutes                                                  ظرف یه چند دقیقه     
  
They're arriving in a few minutes. 
 
Can you wait here?                                                میتونی اینجا صبر کنی؟
Can you wait a few minutes?                            آیا میتونی یه چند دقیقه صبر کنی؟
Yes, I can.                                                                 جواب مثبت کوتاه  
No, I can't.                                                             جواب منفی کوتاه      
 
I'm very busy.                                                         سرم خیلی شلوغه   
I'm very busy right now. ه سرم خیلی  شلوغه    الان                                   
 
Would you like a glass of water?                  یه لیوان آب میل داری؟  
No, thanks.                                                              نه، مرسی  
Yes, please.                                                         بله، لطفاً      
 
Can you give me a tea?                                          یه چای بهم بدی؟    میتونی 
Sure                                                                           حتماً  
Of course                                                                 البته   
 
Do you want sugar with your tea?                 آیا شکر با چاییت میخوای؟  
Yes, just a little sugar.                                       آره، فقط یه خورده شکر    
 
No, give me some sugar cubes.                   نه، کمی قند بهم بده   
And a spoon                                                            و یه قاشق  
We don't have any sugar cubes.                    هیچی قند نداریم  
 
Excuse me. What time is it?                           ببخشید، ساعت چنده؟   
It's six twenty.                                                            ساعت شش و بیست دقیقه است
It's seven forty-five.                                           ساعت هفت و چهل و پنج دقیقه است     
It's four o'clock.                                                    ساعت چهاره    
 
A knife                                                                           یه چاقو
Two knives                                                            دو تا چاقو     
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How many knives do you need?                چند تا چاقو لازم دارین؟     
We don't need any knives.                              چاقو لازم نداریم    
 
This knife is too small.                                          این چاقو زیادی کوچکه 
 
Give me a bigger one.                                          یه بزرگتر بهم بده 
Give me the blue one.                                       آبیه رو بهم بده    
Give me that one.                                              اون یکی رو بهم بده      
 
Give me that one we bought yesterday.                وز خریدیمبده که دیراون یکی رو بهم 
 
Not this one                                                              این یکی نه  
 
 
_____________________________ 
 
Sugar 
Sugar cubes 
Spoon 
Speak 
Spoon 
Right 
Right now 
Minute 
Two minutes 
Fork 
Knife 
One knife 
Two knives 
Knives 
One knife 
Four knives 
________________________ 
 
 
A fork                                                                        یه چنگال     
Two forks                                                              دوتا چنگال      
 
Where are the forks?                                        چنگالا کجان؟    
They're in the kitchen.                                      تو آشپزخونن     
I need a spoon, too.                                               یه قاشق هم احتیاج دارم 
 
What color is your father's car?                      ماشین پدرت چه رنگیه؟ 
His car's black.                                                   ماشینش سیاهه      
 
Today is Sunday.                                                 امروز یکشنبه است   
Tomorrow's Monday.                                        فردا دوشنبه است    
Tomorrow is Monday. 
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We've lived here for four years.                  ما چهار ساله اینجا زندگی میکنیم ( کرده ایم )    
We have lived here for four years.  
 
When are you going to the supermarket?          ت؟          کی داری میری  سوپرمارک 
Right now                                                                   همین الان 
In a few minutes                                                     ظرف یه چند دقیقه  
In ten minutes                                                     ظرف ده دقیقه      
 
What's your plan for tonight?                          برنامت واسه امشب چیه؟   
Are you busy tonight?                                         آیا امشب سرت شلوغه؟  
No, let's eat dinner together.                          نه، بیا با هم شام بخوریم     
 
 
 
 
 
 
 
 

   (  fe یا f  )    توجه:   جمع بستن اسامی مختوم به  
 

  افزوده می شود.)   es  شده و سپس    v   تبدیل به   f   جمع بسته می شوند.(حرف   ves  با افزودن  feیا  f اسامی مختوم به 

 

 جمع  شکل ساده ( مفرد ) 
Knife                      Knives  
Wife                     Wives  

Life                                 Lives  
Wolf                                Wolves     

Loaf  Loaves  
Shelf  Shelves  

Half               Halves     
Thief   Thieves  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


